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Abstract (en)
The profiled strip (13) for the plaster sealing of an expansion joint (12) between two adjacent walls (10,11) of a building has plaster sealing and
backfilling members (26,26') for the fixing on one of the two upper sides (15,21) of the walls in contact with a plaster layer (16,22), and a center
section (25) for the expansion joint and constructed to adapt to varying movements of at least one of the walls. The two plaster sealing and
backfilling members are differently constructed in that one may have a different constructional height and/or different material and/or different size
of breaks in relation to the other. An independent claim is included for an arrangement for the sealing of an expansion joint between two adjacent
building walls, including the aforesaid profiled sealing strip.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Putzprofilleiste (13) zum Abdichten einer Dehnfuge (12) zwischen zwei aneinander angrenzenden Gebäudewänden
(10, 11), wobei die Putzprofilleiste ein Mittelteil (25) und beidseits jeweils einen Einputzschenkel (26, 26') aufweist, jeder Einputzschenkel (26, 26')
zum Festlegen an einer der beiden Oberseiten (15, 21) der Gebäudewände (10, 11) in Kontakt mit einer aufzubringenden Putzschicht (16, 22)
vorgesehen ist und das Mittelteil (25) für die Dehnfuge (12) verändernde Bewegungen zumindest einer der Gebäudewände (10, 11) anpaßbar
gebildet ist. Die Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, daß die zwei Einputzschenkel (26, 26') für eine Verwendung an einer Stoßstelle mit
verschiedenen aufeinander treffenden Putzarten und Putzschichtdicken unterschiedlich gebildet sind. Die Erfindung betrifft auch eine Anordnung der
bezeichneten Putzprofilleiste zum Abdichten einer Dehnfuge. <IMAGE>
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